
Respostes a la ciutadania d’ERC al Ple de 19-10-2011 
 
El senyor Raventós diu: 
 
La segona pregunta és més als partits de l’oposició que heu votat a favor de la 
moció d’això de la gent que és desnonada. Fa molt de temps que aquest tema 
ens preocupa a una sèrie de gent d’aquí, d’Esplugues, demanant habitatges de 
protecció i una sèrie de coses, i precisament ara la gent que està limitada 
encara més. Llavors, m’ha sorprès que molts cops hi ha mocions d’aquestes 
bastant conjuntes, llavors consta que hi ha diversos partits que ho han 
demanat. Alguns semblava que estàveu a favor, però en canvi no era una 
moció conjunta de dos o tres partits, que esteu a favor. Llavors preguntava com 
és que no s’ha fet conjuntament, com altres vegades.” 
 
 
El senyor Figueras diu: 
 
“Doncs senyor Raventós, si no s’ha fet conjunta és perquè no hi ha hagut la 
possibilitat de fer-la, i jo crec que va ser una moció en aquest sentit que va 
presentar el PSC i bé, altres partits suposo que hi han afegit coses, nosaltres 
no perquè malgrat tot entenem el que ja he dit abans, que també ens falta tot 
l’àmbit d’habitatge social, que mai hem agafat el toro, que deia el senyor 
Fernández, per les banyes.” 
 
 


